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Ranst, 11 September 2023 
 

 Aan de Voorzitter van de gemeenteraad 
 Aan de Algemeen Directeur 

 
 
Geachte, 
 
Graag had ik volgend punt toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraadszitting van 16/09/2024. 
 
Interpellatie: Sanitaire voorzieningen bij evenementen 
 
Tijdens de vorige legislatuur had de gemeente een wc-wagen die in 2019 uit dienst genomen is. Deze kon 
gebruikt worden voor evenementen zoals bijvoorbeeld op de Moervelden.  
Nadien is er een raamcontract gekomen zodat verenigingen aan vaste kostprijs via de gemeente 
chemische toiletten konden huren. Dit betekende dus een extra kostprijs voor elke vereniging die een 
evenement wilde organiseren.  
Dit raamcontract is deze zomer afgelopen en dit is behoudens vergissing nog niet vernieuwd. Betekent dit 
dat elke vereniging nu zelfstandig op zoek moet naar een externe firma voor chemische toiletten? 
 
 
    
Met vriendelijke groeten, 
Bart Goris 
 
 
 
 
 


